
Protokół nr 5/2011 

Z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 

Odbytej w dniu 28 czerwiec 2011 roku 

 

Godzina rozpoczęcia obrad: 14.00 

Godzina zakończenia obrad: 15.30 

Miejsce obrad: Sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 

 

W komisji udział wzięli:  

Jolanta Mitręga   Przewodniczący Komisji 
Grażyna Sobór    Sekretarz Komisji 
Dorota Krusze   Członek 
Jadwiga Dziewa   Członek 

Nieobecni: 

Krzysztof Gnach    Członek 
Stanisław Susz   Zastępca Przewodniczącego 

 

Ponadto uczestniczyli: 

Ewa Figzał     Wiceburmistrz 

Małgorzata Masełko  Koordynator Sanepidu (Powiatowa Stacja Sanitarna 
Epidemiologiczna w Ząbkowicach Śląskich) 

Anna Szafruga  Przedstawicielka NZOZ SAL-MED 

Waldemar Markiewicz   Prezes ZGK 

 

 

 



Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jolanta Mitręga powitała wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu i 
przedstawiła PORZĄDEK OBRAD: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad.  

2. Promocja zdrowia, higiena, szkolna profilaktyka.  

3. Sprawy różne.  

4. Zakończenie obrad.  

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jolanta Mitręga wprowadziła dodatkowo do porządku obrad zaprezentowanie 
ustawy z dnia 13 maja 2011 r. o zmianie ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w 
gminach oraz niektórych ustaw. 

 

Ad. 1. Przyjęcie porządku obrad. 
 
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
 
Ad. 2. Promocja zdrowia, higiena, szkolna profilaktyka.  
 
 

Przedstawicielka NZOZ SAL-MED Anna Szafruga przedstawiła sprawozdanie ze 

swojej pracy w szkołach dotyczące zdrowia i higieny młodzieży w szkołach. 

 
Koordynator Sanepidu Małgorzata Masełko omówiła zadania Powiatowej Stacji 

Sanitarno Epidemiologicznej w dziedzinie zdrowia i higieny młodzieży w szkołach    

i  przedszkolach. 

 

Wiceburmistrz Ewa Figzał wtorek jest dniem dla interesanta. Ludzie przychodzą i 

poruszają ważne dla siebie problemy. Jednym z takich problemów dzisiaj 

poruszonym w kontakcie bezpośrednim była sprawa szczepień. Czy nasza Stacja 

Sanepid monitoruje szczepienia różnego rodzaju. Dzisiaj miałam ofertę szczepienia 



dotyczącego raka szyjki macicy, gdzie nasza Gmina nie weszła w ten projekt. 

Dlaczego, ponieważ nie ma w tegorocznym budżecie pieniędzy. Środki na takiego 

typu szczepienia może znajdziemy środki na przyszły rok.  

   

Prezes ZGK Waldemar Markiewicz przedstawił ustawę z dnia 13 maja 2011 r. o 

zmianie ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz niektórych 

ustaw ( ustawę stanowi załącznik do protokołu). 

 

Członkowie Komisji Zdrowia Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska zadawali 

pytania Prezesowi ZGK w sprawie czystości i porządku w gminie, na które były 

udzielane odpowiedzi przez Prezesa ZGK Waldemara Markiewicza. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała  
Sylwia Mielnik 
 
  

                                                                                      Przewodniczący Komisji 

                                                                                              Jolanta Mitręga 

 


